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"15 Temmuz'dan bir ay önce Akıncı'da ilk kez MİT'ten bir grubu ağırladık, bu bir
keşifti" iddiası

Akıncı davasının 19'uncu celsesi savunmasını dün yapan eski Harekat Komutanı
Ahmet Özçetin'in çapraz sorgusuyla başladı.      

Ankara'da devam eden Akıncı davasının 19'uncu celsesi savunmasını dün yapan eski Harekat Komutanı Ahmet Özçetin'in
çapraz sorgusuyla başladı.      

Mahkeme Başkanı Selfet Giray 15 Temmuz gecesi Özçetin'in şahsi telefonudan Barış Avıalan ve Fatih Yarımbaş'ın
aradığına dair HTS kayıtları olduğu ve tüm aramaların yönlendirildiği şeklinde bilgi bulunduğunu belirtince Özçetin
telefonunu evde bıraktığını söyledi ve "Benim böyle bir görüşmem yok" dedi. 

Özçetin, fotoğraf tespit tutanağındaki fotoğraflarını kabul ederken, 141 ve 143. filolardaki kamera görüntüleri için, "Suret
olarak ben diyebilirim. Şu şahıs ben diyebilirim" ifadelerini kullandı. Özçetin koridordaki sivil kişiyi ise "Şu an için
çıkaramadığını" bildirdi.

Başkan Giray, Hava Kuvvetleri Komutanı Abidin Ünal'la ilgili görüntüleri izletirken, "Komutanın getirilişi" deyince Özçetin,
"Getirilişinden ziyade gelişi" şeklinde müdahalede bulundu. Özçetin, Başkan Giray'ın sorusu üzerine Ünal'ın arkasındaki
silahlı kişilerin komutanın korumaları olduğunu söyledi. Başkan Giray da, "Süreç içinde kıyafet değiştirmişler. Önce öyle,
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sonra böyle, en son sivil giyinmişler” dedi. Özçetin, Ünal'ın görüntülerini izlerken, "Defalarca serbest bir şekilde gezdiğini
görüyorum. Gittiği tarafta tuvalet var. Çok sık tuvalete gittiği anlaşılıyor" yorumunu yaptı.

“HERKES GÖZÜNÜN İÇİNE BAKIYOR”

Özçetin, Ünal'ın serbestçe dolaştığını vurgulayınca Başkan Giray, "Sizlerin yanında da kimse yok. Bir farklılık yok" deyince
Özçetin şu karşılığı verdi:  

"Aynı yerdeyiz. O komutan. Bize cevap verecek bir duruş sergileyebilir. Ağzı bağlı değil. Oradaki herkes gözünün içine
bakıyor.”

“KEŞİF YAPILDI MI” SORUSU

Başbakanlık avukatı üssü ele geçiren silahlı şahısların öncesinde buraya gelip keşif yapıp yapmadığını sorunca Özçetin,
"Mutlaka gelip keşif yapmışlardır. Aksi halde mümkün değil" dedi. Avukatın, böyle bir keşfin dikkat çekeceğini
vurgulaması üzerine de Özçetin şu ilginç cevabı verdi: "Nitekim dikkat de çekti.”

ÜNAL’IN AVUKATI İLE TARTIŞMA

Abidin Ünal'ın avukatı Ahmet Özçetin'e soru sormaya başladığında salonda tansiyon yükseldi. Özçetin'e 2013-2015 arası
Hava Kuvvetleri Komutanlığı Genel Sekreterliği yaptığını, Genel Sekreterin yemek, toplantı gibi faaliyetleri gayet iyi bildiğini
hatırlatan Ünal'ın avukatı, "ÖKK’dan kimin aradığını, kaç kişinin geleceğini bilmemek Mürted'in bir numaralı adamına layık
bir hareket mi?" diye sordu. 

Özçetin, "evet" karşılığını verince avukat da, "Hepiniz meslekten çıkarıldınız, yalan konuşma hakkı var" dedi. Sanık avukatı
buna itiraz edince mağdur müştekiler sanık ve avukat tepki gösterdi. Baskan Giray salonu güçlükle yatıştırırken, Ünal'ın
avukatı ile Özçetin'in diyalogları gergin ve tartışmalı şekilde devam etti. Özçetin, avukata şöyle tepki gösterdi:      

"Abidin Ünal'ı kurtarmak için yalan yanlış bilgilerle olayı başka noktaya getirmeye çalışıyor. Anlattıklarım gerçektir.
İfadeler verilince gerçeği göreceğiz."     

“DERDEST OLAN YEMEZ İÇMEZ”

Avukatın bir başka sorusu üzerine Ünal'ın kendisine bir talimat vermemesini yeniden eleştiren Özçetin, "Alnının ortasına
kurşun yeseydi bari" dedi. Özçetin, Ünal'ın sık sık tuvalete gidişiyle ilgili olarak da şunu söyledi:        

"Demek bir şeyler yiyip içiyordu ki tuvalete gidiyordu. Derdest olan yemez içmez."     

Özçetin, Ünal'ın avukatının, "Abidin Ünal FETÖ'cü mü" sorusuna ise "cevap vermiyorum" karşılığını verdi. 

TEPKİ GÖSTERENLERİ DIŞARI ÇIKARIDI

Bir mağdur müşteki avukatı Özçetin'e, "Özel Harekatın vurulması nasıl bir tedbir olabilir? O polislerin ailelerine etleri,
parçaları verildi. Kendinizin ve ailenizin can güvenliği için bunu yaptığınızı söylüyorsunuz. Müslümanlıktan dem
vuruluyor. Eşiniz, ailenizle helalleşebilirsiniz, ama o şehit aileleriyle nasıl helalleşeceksiniz?" deyince salon bir kez daha
karıştı. Başkan tepki gösteren mağdur ve müştekilerin salondan çıkartılıp, işlem yapılmasını istedi. Diğer mağdur müştekiler
dışarı çıkartılanları alkışlarken, bir yandan da "yuh" çekti.

“ROMA’YI YAKMAYA KARAR VERDİK”

İçişleri Bakanlığı avukatı, Akın Öztürk ve Mehmet Dişli'yle beraber çalıştığını, bunlar ve çok sayıda devresinin darbede yer
aldığına dikkat çekip, "tesadüf mü?" diye sordu. Özçetin şöyle konuştu: 

"Gerçekleri açıklıyorum, 1987'de oturduk, 2016 Temmuz 15'te darbe yapacağız dedik. Roma'yı da yakmaya karar verdik.
Geçmişe gittik, Roma'yı yaktık."                 

Özçetin'in bu sözleri mağdur ve müştekileri öfkelendirdi, "şerefsiz, köpek, katil, mahkemeyle dalga geçiliyor" diye tepki
gösterildi.

“KENDİMİ ROMALILARIN ARENASINDA GİBİ HİSSEDİYORUM”

Duruşmanın saat 14.00'te başlayan öğleden sonraki bölümünde Ahmet Özçetin'in çapraz sorgusuna devam edildi. Mağdur
müşteki avukatı Hasan Oğuz Altınkaynak, Fetullah Gülen'in darbedeki rolünü sordu. Özçetin, bunun yargılama sonucunda
ortaya çıkacağını söyledi. Av. Altınkaynak, darbeyi kimin yaptığını sorunca da Özçetin, "Bu tarz sorularla kendimi
Romalıların arenasında gibi hissediyorum" karşılığını verdi. Özçetin bir başka avukatın sorusu üzerine, "Hava Kuvvetleri
Komutanı geldiğinde neden Genelkurmay Başkanı’nın bulunduğu bölüme gitmedi, ben de bunu düşünüyorum" dedi.

Mağdur müşteki avukatı Ömer Oğur üs eski komutanı Hakan Evrim'i kastederek, "Görüntülerdeki kişinin enterne edilmiş bir
hali var mıydı?" diye sordu. Özçetin'in cevabı, "Görebildiğim kadarıyla Genelkurmay Başkanı’nın durumu neyse onun
durumu da aynıydı diye algılıyorum" oldu.

“AVUKAT SANIĞA FIRÇA ATAMAZ”



Akıncı abidin ünal 15 Temmuz görüntü darbe arşiv

Sanık avukatlarına sıra geldiğinde Av. Aydın Akpınar, Türk Milleti'nin beka sorunu olduğuna inandığını belirterek bu nedenle
teröristle mücadele edenleri kutlayıp, "Allah razı olsun" deyince mağdur ve müştekiler alkışladı. Av. Akpınar o gece Polis
Özel Harekata saldırı istihbaratını kimin verdiğini sorunca Özçetin, bunu daha önce anlattığını hatırlatarak, "Patinaj yapıp
duruyoruz. Sayın Başkan avukat sanığa fırça atıyor. Fırça atamaz" diye tepki gösterdi.

“AKIN ÖZTÜRK MÜ SEÇTİ”

Akın Öztürk'ün avukatı Hicabi Durmuş, Özçetin'in Akın Öztürk döneminde Hava Kuvvetleri Komutanlığı Genel Sekreterliği
yaptığına dikkat çekip, "Sizi Akın Öztürk mü seçti?" diye sordu. Özçetin, bir önceki Hava Kuvvetleri Komutanı tarafından
seçildiğini söyledi.

Özçetin bir sanık avukatının sorusu üzerine Meclis'in bombalanmasıyla ilgili olarak, "Medyadan gördüğüm görüntülere
göre F-16 mühimmatı 60 derece açıyla geliyor. Bu açıyla böyle bir patlamanın olması mümkün olur" dedi. Bunun üzerine
Başkan Giray, basındaki görüntülerden başka görüntüler de olduğunu söyledi.

DARBEDEN BİR AY ÖNCE GELEN MİT HEYETİ

Sanık avukatlarından Erhan Tokatlı, Özçetin’e, duruşmanın öğleden önceki bölümünde, üssün keşfinin yapılmış
olabileceğini ve bunun mutlaka dikkat çektiğini söylediğini hatırlatarak, bu keşfi yapanların kimler olduğunu sordu. Eski
Harekat Komutanı Ahmet Özçetin şu iddialarda bulundu: 

“Bu bir yorum sorusu, ancak ben üssümüzde yaşanan bir olayı yorumlayarak aktaracağım. Üssümüze normalde çok fazla
heyet gelir. Ancak 1-1.5 ay önce hiç alışık olmadığımız bir grup ısrarla üssümüzü ziyaret etti ve bunu komuta kademesi
üzerinden de kabul ettirdi. Gelen MİT personeliydi. İlk defa bir MİT grubu üssümüze gelmişti ve biz de ilk defa bir MİT
grubunu ağırlamıştık. Kırkın üzerinde, elli civarında MİT personeliydi. Her yere girmek istediler, her yeri gezmek
istediler. Çok fazla soru sordular. Her yeri gezdirdik. En çok 143. Filo’da zaman geçirdiler. Bu ilk defa yaşanan bir
hadiseydi. Kuleye çıktılar. Kulede Nihat Altıntop’tan uzun bir brifing aldılar. Mühimmat ve cephaneliklerin her şeyini
sordular. Bu benim dikkatimi çekmişti; bugünkü gelişmeler ışığında değerlendirerek bir keşif olduğunu düşünüyorum. Tabii
ki, bir yorumdur bu, ama tarihte hiç olmayan, hem MİT’in hem bizim tarihimizde ilk defa olan bir olaydı.”

Ahmet Özçetin'in savunmasının tamamlanmasının ardından bugünkü celse saat 19.45'te sona erdi. Yargılamaya 6 Eylül'de
Hakan Karakuş'un savunmasıyla devam edilecek.
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